
Protokół nr I 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 7 maja 2024  

 

Obrady rozpoczęto 7 maja 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:34 tego samego dnia. 

Obradom Przewodniczył w pierwszej części radny senior Mirosław Krawczyk a następnie 

przewodnicząca Ewa Ścisłowska. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Dzień dobry, witam wszystkich. Jestem radnym Mirosław Krawczyk, seniorem, prowadzę to 

spotkanie, I sesję. Witam pana burmistrza Sławomira Chmielewskiego. Witam elekta 

burmistrza Roberta Lipca.  Kandydatów na radnych Rady Miejskiej Mogielnicy. Sołtysów 

gminy.  Przewodniczących zarządu komitetów osiedlowych Dyrektora Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej w Mogielnicy.  Mieszkańców Gminy i Miasta Mogielnicy.  

Otwieram I sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. Proszę panią Gabrielę Kowalczyk, 

przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej o wręczenie zaświadczeń radnym. 

Chciałem teraz przeczytać porządek I sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

1 punkt to jest otwarcie przez radnego seniora pierwszej sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

4. Stwierdzenie, kworum. 

 5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Wybór przewodniczącego Rady Miejskiej Mogielnicy, wybór zastępców 

przewodniczącego Rady Miejskiej Mogielnicy, wręczenie zaświadczeń nowo wybranemu 

burmistrzowi Gminy i Miasta Mogielnicy. Złożenie przez niego ślubowania. 

Zakończenie obrad I sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

A teraz jest 3 punkt, czyli złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej Mogielnicy. Do 

wszystkich radnych.Wierny Konstytucji i prawa Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście 

obowiązki radnych sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na uwadze dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców. Ślubuję.  I po kolei będę czytać. Czyli pierwszy   

Sławomir Baran. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Pani Budzik, bo już podpisane było. 

- Ślubuję. 

- Pan Jagieliński Adam. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

- Kawenczyński Waldemar. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

- Kiljan Radosław. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

- Zapraszam panią Kowalską Zofię. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Kuligowski Mariusz. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

- Zapraszam, Kuligowski Krzysztof. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 



- Małek Wiesław. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

- Popis Ireneusz. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

- Pracownik Agnieszka. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

- Stępień Marzena. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

- Stępniak Adam. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

- Ewa Ścisłowska. 

- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

- Dziękuję bardzo. 

 

   Radny Mirosław Krawczyk: Teraz będzie stwierdzenie kworum. Stwierdzam, że kworum 

jest. Bardzo proszę o głosowanie. Proszę o potwierdzenie obecności. Głosowanie za 

przyjęciem porządku obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 

Ewa Ścisłowska 

 

   Radny Mirosław Krawczyk odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Mogielnicy. 

 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyboru komisji skrutacyjnej w składzie : Halina Budzik, Marzena Stępień oraz Kuligowski 

Krzysztof.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław 

Kiljan, Zofia Kowalska, Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, 

Ewa Ścisłowska 



 

 

a) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mogielnicy . 

 

   Radny Mirosław Krawczyk: To proszę o zgłaszanie kandydatów. Udzielam głosu teraz panu 

Adamowi Jagielińskiemu. 

 

   Radny Adam Jagieliński: Przepraszam, ja poprosiłem o głos w sprawie złożenia kandydatur. 

Nie wiem, czy to już jest ten moment. 

 

Radny Mirosław Krawczyk : Tak, tak, to jest ten moment, oczywiście. 

 

   Radny Adam Jagieliński: Komisja Skrutacyjna, czy na przewodniczących? Bo jeszcze 

Komisji Skrutacyjnej chyba nie mamy. 

 

   Radny Mirosław Krawczyk: No to najpierw Komisja Skrutacyjna, żeby mogła pracować, 

później dopiero głosowanie. 

 

   Radny Adam Jagieliński:  No właśnie, to wyjaśnijmy, to najpierw Dopiero później 

będziemy podawać kandydatów. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Proponujemy zgłaszać kandydatów, żeby później kandydaci nie 

weszli w skład Komisji Skrutacyjnej, prawda? 

 

   Radny Adam Jagieliński: Kandydatów na przewodniczących, tak? Dobrze, to zgłaszam 

kandydaturę Wiesława Małka. 

 

   Radny Mirosław Krawczyk: Oddaję głos Sławkowi Baranowi. 

 

 Radny Sławomir Baran: Zgłaszam kandydaturę pani Ewy Ścisłowskiej. 

 

   Radny Mirosław Krawczyk: Czy kandydaci wyrażają zgodę? Dziękuję. Czy są jeszcze inne 

kandydatury? Rozumiem, że nie ma, tak? To zrobimy teraz przerwę, żeby przygotować to 

głosowanie. 

 

Radny Wiesław Małek: Do komisji zgłaszam Halinę Budzik. 

 

Radny Mirosław Krawczyk: Czy pani Halina Budzik zgadza się? 

 

Radna Halina Budzik: Wyrażam zgodę. 

 

Głos udzielam pani Zofii Kowalskiej. 

 

Radna Zofia Kowalska:  Do komisji zgłaszam pana Krzysztofa Kuligowskiego. 

 

Radny Mirosław Krawczyk: Pan Krzysztof wyraża zgodę, tak? 

Radny Krzysztof Kuligowski: Tak. 

 

Oddaję głos pani Ewie Ścisłowskiej. 



 

Radna Ewa Ścisłowska: Zgłaszam do komisji panią Marzenę Stępień. 

 

Radny Mirosław Krawczyk: Pani Marzena wyraża zgodę? 

  

Radna Marzenę Stępień: Tak. 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

   Radna Marzena Stępień: Szanowni Państwo, z przyjemnością chciałabym ogłosić, iż 

nowym przewodniczącym Rady Miejskiej w Mogielnicy została pani Ewa Ścisłowska. 

Gratulujemy.  Dobrze, więc uprawnionych do głosowania było 15 radnych, wszyscy oddali 

głosy ważne. Pani Ewa Ścisłowska zdobyła głosów 12, pan Wiesław Małek 3 głosy.  

 

   Burmistrz elekt Robert Lipiec: Pani Ewo, teraz zapraszamy, bo pani będzie kontynuować 

jako przewodnicząca. Dziękujemy bardzo serdecznie przewodniczącemu seniorowi. Gorące 

brawa. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Zanim przejdziemy do następnego punktu obrad, 

chciałabym bardzo serdecznie Państwu podziękować za zaufanie. Myślę, że nie zawiodę 

Państwa oczekiwań. Będę starała się całą duszą i ciałem pracować na rzecz naszego 

społeczeństwa, aby polepszyć jego warunki na terenie Miasta i Gminy Mogielnica. Jeszcze 

raz Państwu dziękuję. Proszę Państwa, następnym punktem programu jest wybranie 

wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Mogielnicy. Proszę o zgłaszanie kandydatur. 

 

7. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

   Radna Zofia Kowalska: Więc zgłaszam Agnieszkę Pracownik na zastępcę 

przewodniczącego rady. 

 

Radny Wiesław Małek: Ja zgłaszam kandydaturę Adama Jagielińskiego. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do 

głosowania. 

 

   Radna Marzena Sępień: Szanowni Państwo, chciałam poinformować, iż w głosowaniu nową 

wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Mogielnicy została wybrana pani Agnieszka 

Pracownik większością 12 głosów. Gratulujemy.  

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa, odczytam uchwałę numer I/3/2024 Rady 

Miejskiej w Mogielnicy z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie wyboru zastępcy 

przewodniczącego Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

Na podstawie artykułu 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku, 

tekst jednolity, Dziennik Ustaw z 2024 roku, pozycja 906. Po przeprowadzeniu tajnego 

głosowania Rada Miejska w Mogielnicy uchwala, co następuje. Stwierdza wybór radnej 

Agnieszki Pracownik na zastępcę przewodniczącego Rady Miejskiej w Mogielnicy. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia i wymaga publikacji na tablicy ogłoszeń urzędu. 

Zapraszamy panią Agnieszkę do nas, proszę bardzo. 

 



Radna Agnieszka Pracownik: Szanowni Państwo, bardzo chciałabym podziękować za 

zaufanie, jakim mnie obdarzyliście i oddając głos na mnie jako na wiceprzewodniczącą. Z 

uwagi na to, że jestem najmłodszą chyba z radnych aktualnie wybranych w tej Radzie 

Miejskiej. Tym bardziej jestem zaszczycona. Zobowiązuję się wypełniać sumiennie i rzetelnie 

powierzone mi obowiązki.  

 

8. Wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu Burmistrzowi Gminy i Miasta Mogielnica i 

złożenie przez niego ślubowania. 

 

   Przewodnicząca Ewa Ścisłowska:  Proszę Państwa, zapraszam panią Gabrielę Kowalczyk 

przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej o wręczenie zaświadczenia kandydatowi na 

burmistrza panu Robertowi Lipcowi. Proszę Państwa, teraz czeka nas bardzo uroczysty 

moment. Ślubowanie kandydata na burmistrza jest niezbędnym elementem, aby on mógł 

podjąć władzę na terenie naszego miasta i gminy. Toteż zapraszam pana do ślubowania. 

 

 Burmistrz elekt Robert Lipiec:  Obejmując urząd burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica 

uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę 

tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy i Miasta Mogielnica. Tak mi 

dopomóż Bóg.  

 

Radna Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, pan burmistrz zabierze głos. 

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, chciałbym oczywiście gorąco podziękować 

Państwu za tą obecność tutaj. Podziękować sołtysom, obecnym radnym, mieszkańcom za 

wybór mnie jako osoby na burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica. Pragnę gorąco 

pogratulować oczywiście wszystkim radnym, nowym radnym tej kadencji za uzyskanie 

mandatu. Pragnę pogratulować oczywiście objęcia funkcji przewodniczącego Rady Miejskiej 

panie Ewie Ścisłowskiej i pragnę oczywiście pogratulować pani Agnieszce objęcia funkcji 

zastępcy przewodniczącego. Szanowni Państwo, ja tylko powiem. Mam nadzieję i życzę 

sobie i życzę Państwu owocnej współpracy ze mną. Ja deklaruję oczywiście ze swojej strony 

tą współpracę i myślę, że by zbudować tą Mogielnicę, żeby ją budować dalej, musimy 

współpracować. Ja oczywiście ze swojej strony deklaruję to, wbrew różnym opiniom 

krążącym po terenie Gminy Mogielnica. Jestem burmistrzem do Waszej dyspozycji tak 

naprawdę i postaram się realizować tą funkcję zgodnie ze swoim sumieniem. Dziękuję 

Państwu bardzo serdecznie.  

 

   Sławomir Chmielewski: Panie Burmistrzu, jeśli mógłbym poprosić tu na środek do mnie 

bliżej, byłoby tak bardziej uroczyście, bo to rzadko takie sytuacje się zdarzają, więc z 

największą przyjemnością gratuluję panu wyboru na stanowisko burmistrza Gminy i Miasta 

Mogielnica. Życzę sukcesów, życzę zdrowia, życzę wsparcia ze strony rodziny, bo 

problemów na pewno nie będzie brakowało. Ja, proszę Państwa, odchodzę na emeryturę, 

wyjeżdżam niebawem na urlop. Nie mam zamiaru wtrącać się, też jak tu powiedział przed 

chwilą pan burmistrz Robert Lipiec, w decyzje przez niego podejmowane. Jest człowiekiem 

odważnym, zdolnym i mam nadzieję, że równie pięknie przełoży to, co było do tej pory 

realizowane, na kolejne 5 lat. Czego mu oczywiście szczerze życzę.  

 

   Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, Szanowny Panie Burmistrzu, bardzo 

serdecznie dziękuję za te ciepłe słowa i powiem Państwu, tak jest, nadchodzi czas, kiedy 

trzeba ze sceny zejść. Chciałbym również pogratulować panu osiągnięć, które udało się panu 

tutaj zdziałać na terenie Mogielnicy. I powiem tak, życzyłbym sobie tylu osiągnięć w swojej 



kadencji, co pan osiągnął. Więc myślę, że oczywiście jest dużo do zrealizowania jeszcze. 

Myślę, że z tą radą ułoży nam się współpraca i będziemy realizować te zadania. Mam 

nadzieję, że tych zadań jak najwięcej uda nam się zrealizować. Dziękuję bardzo.  

 

  Przedstawiciele Sołtysów: My sołtysi chcieliśmy podziękować bardzo burmistrzowi 

naszemu i teraz obecnemu już. No i życzyć miłej współpracy i wszystkiego najlepszego. 

 

Mieszkanka Mogielnicy złożyła życzenia i gratulacje dla nowego i ustępującego Burmistrza. 

 

   Przewodnicząca Zarządu Komitetu Osiedlowego Jolanta Radzimirska: Proszę Państwa, w 

imieniu przewodniczących komitetów osiedlowych, ponieważ tutaj Państwo wystąpili w 

imieniu sołtysów, chciałabym podziękować ustępującemu burmistrzowi. Zdziałał wiele. Za to 

mu serdeczne podziękowania. Chciałabym pogratulować panu Robertowi Lipcowi nominacji, 

już obecnemu burmistrzowi, wygranej. Chciałabym pogratulować wszystkim radnym i 

chciałabym, żebyście Państwo po złożeniu już ślubowania, po tym jak zostaliście już 

radnymi, pamiętali o tym, że radnymi jesteście dlatego, że to my, wyborcy Was wybraliśmy. I 

Wy macie działać w naszym imieniu i mam nadzieję, że przy współpracy z nami. Mamy teraz 

komunikatory, które pozwalają się komunikować błyskawicznie ze wszystkimi. Chciałabym, 

aby zaczęło to działać w tej kadencji rady. Jeżeli będą jakieś wątpliwości, jeżeli będą trudne 

sytuacje, jeżeli będą uchwały trudne do podjęcia, chciałabym, abyście z nami to dyskutowali. 

Trudno jest zebrać ludzi na zebraniach fizycznie, ale przez komunikatory możemy się 

komunikować, możemy wyrażać swoje opinie i swoje zdanie. My ze swej strony postaramy 

się, żeby oprócz przewodniczących, oprócz sołtysów, zmobilizować mieszkańców, 

społeczeństwo do większego udziału w sesjach rady. Mam nadzieję, że nam się to uda. I 

jeszcze raz gratuluję Państwu, gratuluję panu burmistrzowi. Życzę owocnej współpracy i 

jeszcze raz proszę o to, żebyście pamiętali, że jesteście tutaj przez nas i dla nas. Gratuluję też 

pani przewodniczącej rady wyboru, zaufania, jakim panią obdarzyli obecni radni. Podobnie 

pani Agnieszce też serdecznie gratuluję. Młoda osoba i cieszę się, że właśnie to Wy młodzi i 

tutaj też jest dużo osób młodych, będziecie budować naszą przyszłość i przyszłość naszej 

gminy. Gratuluję jeszcze raz i życzę owocnej pracy. Dziękuję. 

 

9. Zakończenie obrad I sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

 Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Już po raz trzeci nie zapytam, czy ktoś z Państwa chce 

zabrać głos. Liczę, że następnym razem takie osoby też się pojawią. 

Proszę Państwa, zamykam pierwszą sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. Dziękuję bardzo. 

 Na tym protokół zakończono. 

Protokołował     Przewodniczący Obrad 

Grzegorz Frasoński    Ewa Ścisłowska 

  


